
ACTA de la 1a Assemblea de sòcies i socis de l’AFA del Curs 2023-2024

Data 6 de novembre de 2023 a les 18h00
Assistents 35 famílies sòcies registrades

Ordre del dia 1. Aprovació de l’acta de l’assemblea anterior (votació).
2. Actualització de l’Espai del Migdia
3. Presentació de la candidatura a la Junta de l’AFA
4. Votació
5. Torn de paraula

Raquel, la presidenta en funcions, dóna la benvinguda a les famílies assistents i dona
per iniciada l’assemblea, tot seguint l’ordre del dia.

1. Aprovació de l’acta de l’assemblea extraordinària anterior: data
28/06/23, curs 2022/23 (votació).

http://escoladelsencants.cat/index.php?subid=884&option=com_acymailing&ctrl=url&ur
lid=3985&mailid=489

Es porta a terme la votació i s'aprova l'acta de l’assemblea anterior per unanimitat, ja
que no hi ha cap vot en contra.

2. Actualització de l’Espai del Migdia.

Raquel explica que amb el traspàs d’una empresa a l’altra s’han detectat un seguit
d’irregularitats. Atesa la gravetat d’algunes d’elles, es va decidir enviar una carta al
Consell Escolar explicant-les, per tal que arribés a coneixement del Consorci
d’Educació de Barcelona. Algunes d’especialment greus impliquen informació sensible
i per aquest motiu se’n manté la confidencialitat i es reserven. Llegeix les que sí es
poden compartir, és a dir:

- Incloure clàusules il·legals i abusives en el contracte del servei entre l’AFA i
l’empresa.

- Responsabilitzar l’AFA de l'impagament en la seguretat social de l’empresa de
monitoratge que subcontractava.

- Tenir conflictes sindicals amb els seus treballadors i expedients oberts a
inspecció del treball.

- Vulnerar la llei de protecció de dades en fer servir les adreces electròniques de
les famílies per a enviar missatges falsos i difamatoris.

- Posar en risc el servei de menjador en negar-se a complir el seu compromís el
darrer dia de contracte.

- No parlar ni notificar als seus treballadors sobre el procés de canvi d’empresa,
deixant-los en un desconcert absolut, sense saber quin seria el seu futur.

- No fer cap tipus de manteniment en les instal·lacions de la cuina.

La principal conclusió que se’n treu és que mancava molta informació, i que ara s’hi ha
pogut accedir i compartir.
Dit això, agraeix a les famílies, a l’escola i a la resta de membres de la junta sortint el
temps i esforços compartits i dona pas a la candidatura.
Aroa, directora de l’escola, i Paula, cap d’estudis, retornen l’agraïment i fan un obsequi
a la presidència sortint.
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3. Presentació de la nova candidatura, “De petits a grans”.
Els membres de l’única candidatura, amb l’eslògan “De petits a grans”, es presenten
individualment i exposen les línies, objectius i propostes de la junta que volen ocupar,
seguint les diapositives de la següent presentació:

https://drive.google.com/file/d/1u31AfnSTZmHAxwoP74QNquQgMjrr3XLh/view?usp=s
haring

La principal idea de la candidatura és la d’ampliar la participació de les famílies a
l’AFA, començant per detectar, a través d’una diagnosi 360º, les necessitats de tots els
actors implicats a la comunitat: escola, famílies i AFA.

Una mare valora positivament l’acotament de les comissions mixtes que s’ha proposat
des de la candidatura.

Marta Rivero, vocal en funcions de l’espai del Migdia, demana per la comissió de Medi
Ambient i Salut, que no apareix entre les mixtes. Creu que haurien de seguir portant
l’adaptació de l’escola al canvi climàtic. L’escola respon que aquests temes vinculats a
les instal·lacions de l’escola passaran al Grup de treball de Manetes. També responen
que aquest canvi de la comissió de MAiS (i d’altres) va ser consensuat i votat al darrer
Consell Escolar, i que es deu a les dificultats de participar-hi per part de les mestres.

Céline, vocal en funcions de MAiS, especifica que cal anar de la mà de l’escola per a
la millora del jardí amb el projecte que se li va lliurar l’any passat i que no va tenir
l’aprovació del Consorci.

4. Votació
Tot seguit es vota la candidatura, amb el resultat del 100% de vots (35) a favor i cap en
contra.

5. Torn de paraula
Biela explica que hi ha molta feina que no s’està fent actualment a l’AFA en
participació en ens externs. Explica que s’ha fet una consulta als instituts adscrits a
l’escola sobre el moviment per a endarrerir l’ús del mòbil en els infants. La direcció no
coneix en profunditat el moviment sobre l’ús del mòbil, per tant hi ha molt per fer. El
debat que cal tenir és què fem amb les pantalles. Una altra mare informa que anirà a la
reunió per coordinar el aquesta iniciativa.

Biela remarca que el seu fill es troba a a 5è i que per tant cal buscar un relleu per a la
seva funció.

L’assemblea es dona per acabada a les 19 h.

Signat,

Marta Pérez Azcárate
Secretària

Signat,

Raquel Freixes i Pérez
Presidenta
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